



编 号：M-2017-59  
日 期：2017年8月14日  
敬 致：全体会员  
副 本：全体董事、工作组组员

## 诚邀出席“团结时光 2.0 - 2017 年国庆庆典全国悬挂国旗”活动 (10-9-2017)

顷接马来西亚中华总商会（中总）来函告知，延续 2017 年 1 月 21 日举行的“团结时光”的精神，并配合马来西亚欢庆 60 周年国庆，马来西亚全国总商会和马来西亚中华总商会（中总）将在 2017 年 9 月 10 日（星期日），上午 9 时于中华总商会大厦成枫堂（Ground Floor, Wisma Chinese Chamber, 258, Jalan Ampang, 50450 Kuala Lumpur）联办“团结时光 2.0 - 2017 年国庆庆典全国悬挂国旗”活动。首相署部长丹斯里拿督斯里邦里玛佐瑟古律已接受邀请，担任活动的主宾。

这项活动，是响应首相署国民团结与融合局的呼吁，在马来西亚独立 60 周年纪念之际，提倡及发扬民间，特别是工商界的爱国精神及维护国家原则，鼓励商家在国庆月期间悬挂国旗。

配合这项悬挂国旗仪式，马来西亚全国总商会青商团也将在当天正式成立及推介。

谨此诚邀全体董事和会员商家踊跃出席这项有意义的活动。附上活动暂定节目表及回条供参阅。出席者将获赠“团结时光 2.0”有领 T-恤一件。

有关询问，请联系中总秘书处林丽珊、崔文静或何蕙晴。电话：03-4260 3090 / 3091 / 3092；传真：03-4260 3080 或电邮：accim@accim.org.my。

谨此通知，谢谢！

总执行秘书

何素芳

谨启

何素芳





Ref. No. : M-2017-59  
Date : 14<sup>th</sup> August 2017  
To : All Members  
c.c. : All Council Members and Committee Members

## **Invitation to Attend “Moments of Unity 2.0 - Raising of National Flag for Merdeka Celebration 2017” (10-9-2017)**

As informed by the Associated Chinese Chambers of Commerce & Industry of Malaysia (ACCCIM), as a continuation of the spirit of the "Moments of Unity" held on 21<sup>st</sup> January 2017, and in conjunction with the celebration of the Malaysia's 60<sup>th</sup> National Day, the National Chamber of Commerce and Industry of Malaysia (NCCIM) and ACCCIM will be jointly organising the “Moments of Unity 2.0 - Raising of National Flag for Merdeka Celebration 2017” on 10<sup>th</sup> September 2017 (Sunday), 9.00 a.m. at Seng Peng Hall, Wisma Chinese Chamber (Ground Floor, Wisma Chinese Chamber, 258, Jalan Ampang, 50450 Kuala Lumpur). Y.B. Tan Sri Datuk Seri Panglima Joseph Kurup, Minister in the Prime Minister’s Department has accepted the invitation to grace the event.

In response to the call by the Department of National Unity and Integration (JPNIN) of the Prime Minister's Department, this event aimed at cultivating patriotism and upholding the Rukun Negara, in particularly among the business community at the time of the celebration of the 60<sup>th</sup> Merdeka Day, and encourage businesses to fly the National Flag during the month of Merdeka celebration.

In conjunction with this flag-raising ceremony, NCCIM will also officially launch the establishment of its Youth Council.

ACCCIM cordially invite all Council Members and members of KLSCCCI to participate in this meaningful event.

The Tentative Programme and Reply Slip are as enclosed. Participants will be getting the “Moments of Unity 2.0” Polo T-shirt on the day.

Meanwhile, should you require more information on this event, please contact Ms. Lim Li Sang, Ms. Ivy Chooi or Ms. Hoo Hui Ching of ACCCIM Secretariat at Tel: 03-4260 3090 / 3091 / 3092 ;Fax: 03-4260 3080 or email: [acccim@acccim.org.my](mailto:acccim@acccim.org.my).

Thank you.

Yours faithfully,



HO SOO FONG  
Executive Director